
Advocacy
 Highest priority for participation and seating in formal meetings with local and US gov. officials

 Support from AmCham China in raising issues with local and US governments

Branding
 Automatically become a Golden Sponsor (Values RMB25,000) of one Northeast Chapter’s signature 

events in 2023 and receive all related benefits.

 Automatically become a 2024 Northeast Calendar sponsor (Values RMB4000/8000) and receive all 
related benefits

 Company logo appears in all publicity channels of Northeast’s events for 12 months (emails, 
WeChat posts and others).

 Company logo appears in AmCham China website, Northeast Chapter 2024 calendar and other 
promotional materials.

 One booth display at one inter-chamber networking event (Dalian or Shenyang)

Plus
 20% discount on sponsorship of AmCham China Northeast Chapter’s other signature events

 20% discount on AmCham China training programs organized by chapters

Annual Pricing: Member - RMB39,800; Non-member – RMB49,800
For more information, please contact Ripa Hovsepyan at rhovsepyan@amchamchina.org.

Alice Xin at axin@amchamchina.org.

Corporate Partner Program (Northeast Chapter)



政府关系

• 您会拥有参加与当地政府和美国政府正式会议的最优先参与权

• 商会可以协助您向当地政及美国政府反馈您的问题与困难协助。

品牌推广

• 自动会成为2023年东北办公室一次大型活动的金牌赞助商并获得所有相关福利
（价值人民币25，000元）

• 自动成为2024年台历广告赞助商，获得2024年东北办公室台历广告1页并获得所
有其它相关福利（价值人民币4，000/8，000元）

• 企业标识出现在东北地区活动的所有宣传中，为期12个月（包括电子邮件，微信
推送等）

• 企业标识出现在中国美国商会官网、东北办公室2024年台历和其他宣传资料中

• 获得跨商会社交系列活动（大连或沈阳）的展位一次

其他福利

• 赞助中国美国商会东北办公室的其它标志性活动可享8折优惠

• 参加中国美国商会区域办公室组织的培训课程可享8折优惠

年度费⽤: 会员企业- RMB39,800; ⾮会员企业 – RMB49,800
若您想了解更多信息请联系 Ripa Hovsepyan（英⽂） rhovsepyan@amchamchina.org.

Alice Xin (中文）手机（微信）:182-211-64318
邮箱: axin@amchamchina.org

企业合作伙伴计划（东北办公室）


